
Schriftelijke vragen van fractie ELsss aan de drie schoolbesturen m.b.t. leerlingen van de 
Mikado en de Piramide: 

1. Kunt u de leerlingenaantallen van de afgelopen jaren aangeven van 2015 tot heden?

2. Kunt u voor Punt Speciaal de leerlingenaantallen van al uw scholen aangeven? 

3. U maakt zich sterk voor een visie inzake inclusief onderwijs. Waarom stopt deze visie na/bij 
de basisschool en is er geen soortgelijke visie voor het VSO Mikado? Stopt de inspanning voor 
deze visie na het 12e levensjaar? 

4. Hoeveel leerlingen worden binnen de gemeente Gennep doorverwezen naar REC 4 onderwijs? 

5. Als er sprake is van inclusief onderwijs, waarom richt u zich dan enkel op een specifieke 
categorie binnen het speciaal onderwijs voor dit inclusief onderwijs binnen het KEC? 

Schriftelijke vragen van fractie ELsss aan schoolbestuur Punt Speciaal m.b.t. gepleegd 
onderhoud Mikado: 

1. Hoeveel geld ontvangt u jaarlijks in uw budget dat bedoeld is voor regulier onderhoud en groot 
onderhoud? 

2. Hoe wordt dit bedrag doorgerekend voor het gebouw SO Mikado? 

3. U heeft enkele jaren geleden het gebouw aan de Stiemensweg afgestoten. U gaf destijds bij de 
gemeente aan dat er te weinig leerlingen waren voor dit gebouw en dat u met twee klassen wilde 
deelnemen aan het KEC. Hoeveel heeft u in de vijf jaar voor uw vertrek geïnvesteerd in 
onderhoudswerkzaamheden aan het gebouw aan de Stiemensweg? 

4. Hoeveel heeft u geïnvesteerd in onderhoud van het huidige gebouw aan de Picardie 
(voormalige Maria Goretti)? 

Graag ontvangen we een gedetailleerd overzicht hiervan om inzicht te krijgen in de mate waarin 
u uw verantwoordelijkheid heeft genomen. Ook willen we weten hoeveel geld u heeft 
gereserveerd voor groot onderhoud met betrekking tot uw verantwoordelijkheid voor het in stand 
houden van uw schoolgebouw. 

Graag ontvangen wij uiterlijk woensdag 4 oktober 2023 de antwoorden op bovenstaande 
schriftelijke vragen i.v.m. overleg met de schoolbesturen van Invitare, Lijn83 en Punt Speciaal op 
donderdag 5 oktober 2023.



Schriftelijke vragen van fractie ELsss aan het college: 

Binnen clusters 2, 3 en 4 werken de scholen voor (voortgezet) speciaal onderwijs samen in een 
Regionaal Expertise Centrum (REC). 

1. Kunt u een overzicht geven per categorie van het aantal leerlingen uit de gemeente Gennep die 
gebruik maken van dit speciaal onderwijs (REC-scholen)? 

2. Kunt u uitleg geven over de verschillen tussen clusters 2, 3 en 4? Met andere woorden, op 
welke basis vindt de indicatiestelling voor deze leerlingen plaats? 

3. Kunt u aangeven wat de landelijke cijfers zijn met betrekking tot de groei of ontwikkeling van 
het speciaal onderwijs, in het bijzonder dat van REC 3? 

4. Graag ontvangen we ook de correspondentie van de regio Venlo of het schoolbestuur van 
speciaal onderwijs, waar voor de zomervakantie een leerlingenstop is afgekondigd vanwege de 
groei van scholen (door portefeuillehouder maakte melding van deze brief tijdens een 
raadsbijeenkomst) . 

5) Kunt u ons informeren over de huidige financiering per leerling die de gemeente Gennep 
ontvangt? Graag de financiering uiteenzetten indien mogelijk.

Graag ontvangen wij uiterlijk woensdag 4 oktober 2023 de antwoorden op bovenstaande 
schriftelijke vragen i.v.m. overleg met de schoolbesturen van Invitare, Lijn83 en Punt Speciaal op 
donderdag 5 oktober 2023.


